
Vragen voor het rondvraagmoment 13 december 2019  

 

Vragen  Nadere toelichting Fracties  Lid GS  

Samen Sterk in Brabant (SSiB) 

Vragen VVD 

1. Bent u bereid om te onderzoeken wat de precieze problemen zijn 

bij/voor SSiB, als het gaat over functioneren, uitrusting van BOA’s 

en rol- en taakverdeling en samenwerking tussen de verschillende 

partners bij de aanpak van criminelen en daarna die problemen 

ook echt op te lossen? En zo ja, op welke termijn? 

2. Hoe kan het dat de capaciteit van BOA’s van 16 naar 13 is 

gegaan is ondanks 2,7 miljoen in 2019 en 2020 en wat gaat u 

eraan doen om in 2020 wel 16 BOA’s aan het werk te krijgen? 

3. Bent u net als de VVD van mening dat bij een goede aanwijzing 

voor het dumpen van afval een taakstraf voor het mishandelen van 

een boswachter geen voldoende afschrikwekkende werking heeft 

en hoe gaat u ervoor zorgen dat de politie meer prioriteit geeft 

aan onderzoek naar criminelen? 

4. De VVD is blij dat minister Hoekstra maandag 2 december jl. 

tijdens een bezoek aan Brabant herhaalde ernaar te streven om 

naast drugs ook geld van criminelen af te pakken. Maar wanneer 

gaat de Brabantse belastingbetaler daar nu iets van merken? 

 

Vragen Partij voor de Dieren 

1. Wat is naar uw inzicht de reden dat de huidige constructie van 

toezicht en handhaving in het buitengebied van Noord-Brabant niet 

goed werkt? 

2. Kunt u duidelijkheid geven over de rol en bevoegdheden van 

SSiB? Hebben de medewerkers van SSiB in het veld naar uw 

inzicht een handhavende of slechts een signalerende functie?  

 

Toelichting VVD 

In verschillende artikelen op 4 december jl. wordt 

gesproken over het (niet) functioneren van Samen Sterk 

in Brabant (SSiB), de uitrusting van BOA’s en het 

gebrek aan toezicht in het buitengebied waardoor 

criminaliteit terrein wint; (1) SSiB kan niet goed 

handhaven door te weinig uitrusting/onvoldoende 

bewapening, maar veel partijen vinden dat een 

vuurwapen bij de politie hoort. (2) Bij de politie is een 

capaciteitsprobleem, dus die is te weinig aanwezig in 

het buitengebied en geeft geen prioriteit aan 

onderzoek naar criminelen. Daarnaast stond op 7 

september jl. in het Brabants Dagblad dat een BOA is 

mishandeld. Er waren sterke aanwijzingen dat de 

dader meerdere overtredingen op het gebied van het 

dumpen van afval in de natuur op zijn geweten heeft, 

maar hij komt er met een taakstraf voor mishandeling 

mee weg.  

 

Toelichting Partij voor de Dieren 

De staat van toezicht en handhaving in het Brabantse 

buitengebied is vorige week negatief in het nieuws 

gekomen.  Dit heeft bij ons geleid tot de volgende 

vragen. 

 

Op dit moment is er discussie over het functioneren van 

SSiB. Dit is voor een deel te wijten aan onduidelijkheid 

VVD (Suzanne 

Zwart) 
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3. Hoe vindt u dat die functie wordt uitgevoerd in samenwerking met 

partners: politie, gemeenten en TBO's? 

4. De functie van SSiB wordt uitgeoefend in samenwerking met 

andere partners in het buitengebied. Kan GS een overzicht geven 

van de samenwerkingsverbanden en invulling van de diverse rollen 

door de partners (politie, groene BOA's, natuurtoezichthouders in 

dienst bij TBO's en particuliere eigenaren). 

5. Zijn er voldoende middelen beschikbaar en wordt het budget 

efficiënt ingezet in relatie tot de rol en functie van SSiB?  

6. Is het naar uw inzicht wenselijk om de functie van SSiB te 

ondersteunen met meer middelen voor training, uitrusting en 

budget? 

7. Bent u van mening dat er sprake is van een slechte werkcultuur 

binnen SSiB, en zo ja, wat is hier de reden voor? 

8. Bent u van mening dat er sprake is van een mismatch tussen de 

verwachtingen van medewerkers van SSiB en hun feitelijke rol en 

functie? Krijgt het personeel de juiste informatie over hun rol? 

Krijgen de partners de juiste informatie over de rol en functie van 

SSIB? 

9. Bent u bereid nader in te gaan op het functioneren van SSiB en het 

verbeteren daarvan tijdens een themavergadering en eventueel 

een rondetafelgesprek, om de verwachtingen en ervaringen uit het 

veld te kunnen peilen? 

over de rol en functie van SSiB. Sommigen zien het als 

een handhavingsorganisatie in het buitengebied, 

volgens anderen heeft SSiB vooral een signalerende 

taak en zijn zij niet bedoeld voor daadwerkelijk 

handhavend optreden. 

 

Voor een goed functioneren van SSiB zijn middelen 

nodig: voldoende budget voor uitrusting, zoals 

voertuigen en kijkers, goede training, voldoende 

middelen voor zelfbescherming van de medewerkers 

(bodycams, steekvesten) maar ook eventueel 

geweldsmiddelen zoals wapenstok, taser of 

vuurwapens. 

 


